
FOD Justitie

Vragen voor de minister over Veiligheidskorps

De personeelsleden worden heen en weer getrokken tussen de FOD Justitie,
bevoegd voor hun administratieve en geldelijke toestand, en de politie overheid,
bevoegd voor de operationele missies. Ze hebben het gevoel dat deze laatste hen
niet waardeert en dat de hiërarchie van de FOD Justitie hen in de steek laat.
Bovendien maakt het gebrek aan een politieke overheid sinds de verkiezingen van juni
2007 de betrekkingen er niet makkelijker op.

Interpelleren

Na afloop van een lang debat werd beslist de nieuwe minister van Justitie, Jo
Vandeurzen (CD&V), op twee manieren te interpelleren.

Een eerste punt vormt de zone Brugge, waar het personeel grote moeilijkheden
ondervindt met de staten 172 (vergoedingen) en waar de zonechef zijn visie over de
standplaats oplegt. We vragen de naleving van het koninklijk besluit van 26 maart
1965, een snelle regeling en een regularisatie van de vroegere toestanden.

Daarnaast vragen we op korte termijn een ontmoeting met de minister om een aantal
punten aan te kaarten. We hebben hem hierover een brief gestuurd. De thema’s die



daarin worden genoemd, zijn de volgende:

- benoemingsbesluiten
De personeelsleden wachten nog altijd op hun besluit voor benoeming in de door het
koninklijk besluit van 11 juli 2003 vastgelegde graden.

- anciënniteitkadaster
Dit is voor de gewezen militairen die van Defensie komen. Zij vragen waardering in de
dienstanciënniteit van de jaren gepresteerd als militair.

- bevorderingen in de verschillende functies (uitvoering daarvan)

- organisatie van de proef die toegang verleent tot de graad van veiligheidsassistent

- tuchtprocedure
De leden van de hiërarchie belast met het vooronderzoek van de tuchtdossiers
moeten worden aangewezen en de voorlopige voorstellen inzake tuchtstraffen moeten
worden uitgesproken.

- arbeidsreglement
Hier is evaluatie nodig, alsook toelichting van de procedure die op het terrein moet
worden toegepast.

- MFO1
Men heeft nood aan informatie over de werkzaamheden van de werkgroep die in 2006
in het leven werd geroepen. Ook zijn er richtlijnen nodig voor de personeelsleden van
het veiligheidskorps over de toepassing op het korpspersoneel.

- erkenning van de functie

- waardering van de activiteiten van de personeelsleden van het veiligheidskorps

- naleving van de reglementaire bepalingen over het welzijn op het werk

- respecteren van de door de wet van 25 februari 2003 voorziene opdrachten



- invoering van een specifiek basisoverlegcomité voor het veiligheidskorps.

Wij zouden het op prijs stellen als de minister deze vragen in overweging wil nemen.
De personeelsleden van het veiligheidskorps hebben al veel geduld geoefend en dat
raakt stilaan op. Maar alvorens van zich te laten horen, wil het personeel weten wat
de minister van plan is op het vlak van het toekomstige beheer van het
veiligheidskorps.
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